
Interpellation ställd till Produktionsstyrelsens ordförande Kenneth 
Netterström

Till min och många andra folkvaldas stora förvåning har det framkommit att du, 
tillsammans med några av kommunens tjänstemän rest till USA för att studera 
IT-teknik.

Enligt vad jag fått lära mig från kunnigt folk i it-branschen är Sverige ledande på 
området i världen. Enligt uppgift har ingen politiker från majoriteten besökt IT-
gymnasiet i vår egen kommun och datorutrustningens kvalité  i våra kommunala 
skolor ligger långt efter vad eleverna borde ha rätt att begära.

Att då använda ett relativt högt belopp av våra gemensamma skattepengar för att 
skicka en delegation till USA för att studera en teknik som Sverige är ledande 
inom verkar fel. Jag tycker att pengarna skulle ha använts till att förbättra 
datorutrustningen i våra skolor istället för resor som knappast kan tillföra vår 
kommun någonting nytt på området.

Mina frågor till Produktionsstyrelsens ordförande, Kenneth Netterström är:

1: Kan du redogöra vad du lärt dig på resan som kan förbättra datorkunskapen i 
Österåkers Kommun.

2: Om det ansågs att det fanns ny teknik och nytt kunnande på området att 
inhämta i USA, varför reste inte bara it-chefen och någon annan med kompetens 
på området för att uppdatera sig.

Björn Molin


